
Bomo Savlje zaprli v rezervat?
Samo ena cesta v Savlje-Kleče, v kraj brez »n maseob, odstranitj vse grezmce.
razvojnih perspektiv? - Ščit imo vodne vire, k , m e i j e n e ?' SfT1f" uP° r a b |i8 t i pe"
kai pa l iudie?

V krajevni skupnosti Savtje-Kleče
je zavreio Sodu je izbila dno seja.
ki jo je 25 oktobra sklical Komite
za promet in zveze pri skupičini
mesta Ljubtjane.

Podobno, kot imajo v TomaČe-
vem lokalni problem z barakarskim
naseljem, tako imajo v Savljah že
dolgo časa. čeprav mč krivt. težave.
ker so na rezervalu, ki v svojih ne-
drjih skriva ogromno pitne podtal-
ne vode. ki je življenjskega pomena
za vso Ljubljano. Na omenjenem
sestanku so predstavniki mestnega
komiteja za promet in zveze zahte-
vali. da hermetifino zaprejo vsak

dovoz do Savelj. razen izhoda na
Tjtovo ceslo - da zašfiilijo podtalno
vodo Pri tem prestavnik mestnega
komiteja m bil ravno najbolj lakten,
ko je pnpomnil, da se pač ni mogo-
Če ozirali na 250 Ijudi v KS Savlje-
Kleče. te gre za problem pitne vo-
deza 250 000prebivalcev Ogorče-
ni krajarii so poklicali na pomoč
tudi naSe glasilo. da bi morda na ta
način le lahko pnšli do pravilne in
ustrezne rešitve

Preden nadaljujefno. pa Se to:
krajam KS Savfje-Klefie niso bili
ntkdar proti zavarovanju rezervata,
so pa odločno proti takSnim reši-
tvam, ki so njim v škodo. čeprav je
podtalna voda potrebna vsej Ljub-
Ijani. Zapiranje dovoznih poti do
Saveij ni in ne mora biti sanacija aj)u
rezervat ln etfen od ukrepov za z * ^
ščito podialnice Če bi to uresnifiiti,
potem bi bih krajani tudi kot (judje
zaprti v začaranem krogu rezerva-
ta. brez najmanjše možnosti kakri-
negakoli razvoja

Problem se je zafiet. ko so mestni
možje staknili glave in ugotovili. da
bo treba na področju Savelj le ne-
kaj urediti za zaSčiio podtalnih za-
log pitne vode Tako je leta 1977
SML sprejela odlok o zaŠČiti pod-
latnih voda ter o varstvemh pasovih
vodnih virov v Ljubljani. Omenjeni
odlok med drugim zahteva izdelavo
sanacijskega programa štirih var-
stvenih pasov v KS Savlje-Kleče.
kjer so najbolj bogata nahajališfia
podtalnice. Med drugim odlok do-
loča, da je potrebno za prvo var-
stveno cono izdelad sanacijski pro-
gram v Šestih mesecih. zadrugopa
v enem lelu Mimogredepovedano.
Oanes. po dveh letih o kakSnem
sanacijskem programu Še m ne du-
ha ne sluha Je pa res, da bi bila
sanacija, kot jo predvideva odlok.
zelo draga Naj našiejemo samo
nekaj ukrepov: cesie bi bilo treba
speljali v koritnice, potrebno bi bilo
izdelati posebno vodotesno kanati-
zacijo, povsod montirati lovilce olj

Že to. da je odlok začel veljati. je
zelo prizadelo krajane Oejanskose
počutijo kot ujetniki w rezervatu.
kjer ni dovoljena nikakrSna novo-
gradnja m adaptacija Zaradt tega
nimajo dostojnega oskrbovalnega
centra, pač pa le zanikrno "štacu-
no». ki je odprta samo do treh po-
poldne ter morajo zavsak najmanj-
Si nakup tekati v sosesko BS-7, na
Jezico ali v mesto

Rog-Unis in Tonosa nimata mož*
nosti za razširitev. v prihodnie pa
tudi ni misliti na kakšno gradnjo
cest, ki bi Dila zaradi vseh zaščitnih
ukrepov izredno draga Krajani so
pri tem povsem nemočni in. roko

na srce, godi se jim krivica Odlok
zahteva gradnjo vodotesne kanali-
zacije, večina hiš, kt ima danes
grezmce, pa je od glavne kanaliza-
cijske napeijave oddaljena nekako
lOOmelrov Za prikljuiek. ki danes
stane že do 200 tisofi dinarjev za
eno hišo. bi morali plačati lastmki
samj Prav tako so prizadeli kmetje,
ki jih je v tej krajevni skupnosti naj-
več- Odlok namreč nikjer ne ome-
nja, kdo jim bo nadomestil izgubo
pridelka. Če ne bodo srneli uporab-
Ijati Ltmetnih gnojil Težav in pro-
blemov, ki jih je sprožil odlok mesl-
ne skupščine, je toliko, da b> jih
bilo za roman. Prav toiiko je tudi

rešitev, a žal. razen ene za krajane
nobena druga m sprejemljiva

Prav gotovo bi bilo najenostav-
neje ubrati bhznjico in napraviti la-
ko. koi je predlagal mestni komite
za promel in zveze zapreti vse do-
voze razen enega \n tako v resnici
napraviti rezervat se obenem izog-
niti slroSkom za sanacijo za kraja-
ne pa bo kakor, paC bo Druga reSi-
tev, čeprav drastična. a nikakor iz
trte izvita, bi bila v tem. da bi vse
krajane enostavno preselili dru-
gam NajpravilnejSa m za krajane
na(bol| spreiemljiva, a hkrati naj-
dražja pa bi bila reSitev s sanacijo,
kot jo predvtdeva odlok pa ne v
breme krajanom, temveč za vse
mesto. za katerega je podtafna vo-
da življenjsko pomembna.
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